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.DS20262蓝牙耳机主机

.DS20262耳机充电盒
•Micro Spin 充电线
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Package list 

• Wireless earphone 
• Endurance charging box 
•Mic『o Spin charging cable 
• User's manual 
• Earplug silicone cap 

产品规格

．产品型号：DS20262 ．
蓝牙版本：V5.3 
．电池规格· 耳机3.7V 30mAhc充电仓3.7V200mAh 
．支持模式：HFP/HSP/ A2DP/AVRCP 
·灵敏度： 105d8士3dBS.P.Lat1KH,
．信号距离． 10米1无任何较大障碍物的理想环境中）
．播放时间： 约 2.5 小时
．通话时间：约 3 小时
．待机时间 约 80 小时
．充电时间： 给充电盒充电约1.5小时，充电盒给耳机充电约1小时
·充电仓给耳机充电 次数 约2.5次

功能操作说明

1、开机
将耳机从充电仓拿出自动开机或长按左右耳机多功能键3秒开机。

2、关机
将耳机放入充电仓自动关机l长按左右耳机多功能键5秒关机。

3、 开机回连
当配对成功后， 第二次开机时蓝牙耳机优先进入回连状态自动回 
连已连接过的手机。

4、 掾放／暂停
在待机状态下， 单击左右耳机多功能键均可直接播放音乐， 播放 
时单击左右耳机多功能键均可暂停播放。

Product specifications 
. Product number DS20262
• Wlrale廷ver8lOn: V5 3 
• B attecy speclflcatloa, H eadset 3.7V/30mAh, Cha,glcg bo, 
3.7V/200mAh 
• S"pportmode, HFP/HSP/ A2DP/AVRCP 
.Sensitivity· 105dB士3dBS.P.LalfKH,
.Transmission distance: 10 meters (in an ideal environment withoutany 
major obstacles) 
. PIayhme: About2,5 hours 
.Call time: About 3 hours 
.Standbytimo: About 80 hours 
.Charging time: Chargethe charging compartmentfor about f 5 hours, 
and chargeth, heads,1 forabout f hou『
.Chargmg boxto chargethe headset: About2 5hmes 
Functional operation instructions 

1、Boot
Take the headset 0"1 of the cha,glcg com pa『tmenI and automaticallytu『n
it on o『 press and hoId the Ioftand right hoadset muIfifunction button for3 
seconds 

2、 Shutdown
Putthe headset intothe charging compartmentand tum it off automaticaIIy 
Press and hold the leftand right headset multifunction button fo『 5 seconds
to shutdown 

3、 Boot back 
When the pairing is succ,sstul, the Wire|ess headset p『't,『entiallyenters
the connected state when the second hme lS turned on, and automatlcaIIy 
connects backto the connected mobile phone 

4、PlayIPause
In the standbymodo, cIickthe Iottand right ea『phones mu|ti-function 

5、 切换歌曲
播放音乐时长按左耳机多功能键2秒同时响 ＂嘀＂一声切换到上一 曲，
长按右耳机多功能键2秒同时响 ＂嘀＇＇

一声切换到下一 曲。

6、 音量加减
双击左耳机多功能键逐级加大音量， 双击右耳机多功能键逐级减
小音量

7、 来电接听
手机来电时， 单击左右耳机多功能键均可接听电话。

8、 来电挂断
手机通话时， 单击左右耳机多功能键均可挂断电话。

9、 来电拒接
手机来电时， 长按左右耳机多功能键2秒均可拒接来电。

10、 未号重拨
在待机或者播放音乐时， 三击左耳机多功能键即可拨打您通话记
录中最后 一 个拨打过的电话。

11、 启动语音助手
三击右耳机多功能键即可启动语音助手进行语音控制手机操作。

12、 低电量提示
当蓝牙耳机电池电量不足时， 间隔30秒播放 一 次电量不足提示音
直至耳机低电关机。

keys to pIaymuSlc dlrectIy When pIaymg, chckthe Ieftand right 
earphones multi-function keysto pause playback 

5、Switch songs 
When pIaying music, press and hoId the Iott earphone muIti-Iunction 
button for2 secondswhile ringing “dì＇to switch tothe previous song 
Press and hold the right earphone multi-Iunction button for2 seconds 
while ringing “di" to switch tothe nextsong 

6、 Volume addition and sub1raction 
Double-Clickthe leftearphone multi-Iunction keyto increase thevolume 
step bystop, doublO-clickthe rightearphone mulIi-function keyto 
graduaIIydecrease thevolume 

7、CaII answering 
When the mobile phone calls, clickthe lef1 and rightearphones multi­
function button to an8werthe caII 

8、CaII hang up 
When the phone is talking, clickthe lef1and right earphones multi­
function button to hang up the phone 

9、Call rejection 
When the mobile phone calls, long p『ess the leftand right headphones 
muIti-function button for2 secondsto rejectthe caII 

10, R edial 
While on standbyorpIaying music, you can diaI the IastcaII you made in 
yourcall histo『yby tapping the left headset multifunction button 

,,、Startvoice assistant
Three-cIickthe right headset muIti-function button to start Voice 
Assistant forvoice control mobile phoneoperation 

12、Low batte『yp,ompt

配对方式

普通配对方式

1．从充电仓取出或者同时长按左、右耳机多功能键3秒开机，
直至红蓝灯交替闪烁， 进入对耳搜索配对状态， 进入对耳自动
配对， 配对成功后主耳（右耳）持续红蓝灯交替闪烁， 副耳为
蓝灯慢闪， 同时播放对耳配对成功提示音。

2启动手机或者其它设备的蓝牙功能， 如果是安卓系统手机或
者设备沽点击手机 “搜寻蓝牙设备 ” 选项， 如果是10S系统的
手机或者设备则会自动搜索设备；当搜寻到该蓝牙耳机的型号
后， 点击进入配对；当配对成功后， 主（右）耳机会发出连接
成功的提示音， 左右耳机指示灯变为蓝灯慢闪， 进入连接待机
状态， 配对成功后主耳为右声道， 副耳为左声道。

3．两只耳机也可单独与手机进行配对使用， 操作方法可按上步
骤2 操作手法进行操作。

充电操作

1将M;cro USB充电线 一 头插上充电盒的USB口 一 头插上充电器
即可给充电盒充电， 当充电盒电量在对应指示灯的指示范围时，
该位置的白色指示灯间隔2秒闪 一 次， 直至该指示灯的电量范围
充满后则长亮进入下 一电量范围的指示灯闪烁， 全部充满电后所
有指示灯长亮。

Whee the balle『yoflhe WI"'|ass headset Is low, the low ball"Y toae will 
beplayod ove『y30 seconds untilthe headset is powerod off 

Pairing method 

1.Take out from the charging bin or press and hold the Ieft and right 
earphones muIti-function button for3 seconds to turn on unti1 the red 
and blue lightsflash alternately, enterthe earsearch pairing state, 
enterthe ear pair automatic matching, and match 1he main ear (righ1 
eac) The ,ed aod bl,e lights ace alternately flashlog. the secooda,y ea, 
is flashing slowly, and the paired ear is successfully played 

2.Startthe Wire|ess function of the mobile phone or other devices 
1f it is an Android mobile phone or dovice, please cIickthe “Search for 
Wl,eless device" opfloo. If It Is the IOS system mobile phone o, 
device, it wiII automaticaIIysearch for the device; when searching for 
fhe model of lhe Bluefooth headset Aflecfhat. cllckfo eotecthe palclog. 
when the pairing is successful, the main (right) earphone will make a 
pcompt to coooect successfully. aod the left aod eight eacphones wlll 
tum blue aod flash slowly, and eotac the coooeclloo staodby state. 
Aftertho pairing is successful, the main ear is the right channeI. Tho 
secooda,y ea, Is the left chaonel 

3.The two ea,phooes cao also be pal,ed with the mobile phooe 
sepa,ately. The opecalloo method cao be ope,ated acco,dlng to the 
above step 2 opecalloo method 

Charging operation 

1 Plug 1he Micro USB charging cable intothe USB portofthe charging 
compartmentand pIug m the charger tochargethe chargmg compartment 
When the charging poweris within the indication range otthe cor『esponding
indicator Iight, thewhite indicator Iight ot the position fIashes once eve”2 
seconds untilWhen the indicator's power range isfull, the indicatorlight 

2．给耳机充电：将耳机放入充电仓即可自动充电， 充电时耳机
指示灯为红色， 充满电后熄灭；充电仓白色指示灯长亮（充电
仓满电时，4个电量指示灯全亮，当充电仓电量下降达到相应电
量时， 对应的指示灯则熄灭）， 当耳机充满电后充电仓白色指
示灯全部熄灭。

注意事项

1请在安全的环境下充电。在给充电仓充电时当充电指

示灯指示满电后诸尽快将充电仓与USB充电线分开， 以

免在长时间插若充电对充电仓造成损伤。

2在音乐播放时， 诸将音乐调至合适音量大小， 以免长

期在大音呈状态下对听力造成损伤。

3尽豆避免在有干扰源的地方使用本耳机， 否则有可能

对耳机信号产生影响。

4尽呈避免在有腐蚀的环境中使用本耳机， 以免对耳机

的功能产生影响。

温馨提示：在您使用本蓝牙耳机听音乐或者通话时， 诸注京
适当调节音三大小， 以免过大的音云对您的听力造成影响l

that is on fortha next powar rangawiII IIash. Whan aII tha 1ights a『afuIIy
charged, all the indicatorswill be on 

2. Charging the headset: Putthe headset intothe charging compartment 
to automaticaIIycharga. Whan charging,Iha haadsat indicatoris rad, 
Whoo tha batto『yis fullychargad,itwill be off; tha charging compartmant 
white lndicatorwi11 be on When the charging compartment is fuIIy 
charged, the four batte” indicator lights are all on When the cha『ging
capacitydrops toIha corrasponding powar, tho corrosponding indicato, 
light goes out When the ea『phone is fullycharged,Ihe whife light ofthe 
charging compartment is compl,telyextinguished 

Precautions 

1. PIease charge in a safe environment When charging the charging 
compartment, pIease chargethechargingcompartmentseparateIyfrom 
the USBCharging cable as soon asthe charging indicatorindicates full 
powe,. so as to avoid damage to the oha『ging compartment af1.r a long 
hme of chargmg 

2. When pIaying music, please adjustthe music tothe appmpriato 
vol,me to avoid hea,log damage at high vol,me fo, a loog time 

3.T『ytoavoid using the headset in a placewith inte”erence sources, 
otherwise it mayaffectthe headphonesignaI 

4. T『ytoavoid using this headset in a co『rosive environmen,to avoid 
affecting the ofthe headset 

Tip.: When yo u usethis WIreless headsetf o listento mu雹leo,falk,
pl.aso payattentionto adiustthevolume p,op.rly.so asnotto 
affectthe hearing o f exc e ssivevolumeI 



FCC STATEMENT :

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject
to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and
(2) This device must accept any interference received, including
interference that may cause undesired operation.
Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party
responsible for compliance could void the user's authority to operate the
equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the
limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules.
These limits are designed to provide reasonable protection against
harmful interference in a residential installation. This equipment
generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful
interference to radio communications. However, there is no guarantee
that interference will not occur in a particular installation. If this equipment
does cause harmful interference to radio or television reception, which
can be determined by turning the equipment off and on, the user is
encouraged to try to correct the interference by one or more of the
following measures:

Reorient or relocate the receiving antenna.
Increase the separation between the equipment and receiver.
Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to

which the receiver is connected.
Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF warning statement:
The device has been evaluated to meet general RF exposure
requirement. The device can be used in portable exposure condition
without restriction.


